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lnterpelacja

Z uwagi na bardzo wysokie ceny paliw jakie obserwuje siq na stacjach palrw

zlokalizowanvch na terenie Wtociawka, ktore odbiegajq w stopniu znacznym od cen

wystqpujqcych w odciennych miastach naszego regionu, zwracam siq z proibq do Pana

Prezydenta o podjqcie dzialar'r wspdlnie z Przewodniczqcym Rady Miasta i wystqpienie do

Polskiego Koncernu Naftowego ,,Orlen" w Ptocku o wyjadnienie sytuacji jak rownie2 podjqcie

dziatan zmierzaj4cych do obni2enia cen paliw w naszYm miescie a takze do ujednolicenia ich

wysokosci w stosunku do innych miast regionu.
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